

PL

WAŻNE UWAGI I OSTRZEŻENIA!

Niniejszy dokument należy zachować na przyszłość, ponieważ zawiera on ważne informacje. Urządzenie to jest przeznaczone wyłącznie do użytku domowego. Nie wolno go używać na zewnątrz. Przed podłączeniem urządzenia Perfect Prep po raz pierwszy do prądu należy się upewnić, że napięcie jest zgodne z parametrami zasilania, sprawdzając etykietę na podstawie urządzenia. Przed włączeniem urządzenia należy się upewnić, że dodano wodę. Nie zanurzać w wodzie. W przeciwnym razie może dojść do wybuchu pożaru, porażenia prądem i obrażeń ciała. Nie zanurzać przewodu, wtyczki ani żadnej innej części urządzenia w wodzie czy innej cieczy. Użycie produktu niezgodne z przeznaczeniem może doprowadzić do pożaru, porażenia prądem i/lub obrażeń ciała. Dzieciom nie wolno korzystać z tego urządzenia. Urządzenie i jego kabel należy przechowywać w miejscu niedostępnym dla dzieci. To urządzenie może być użytkowane przez osoby o ograniczonej sprawności fizycznej, sensorycznej lub umysłowej, a także przez osoby bez doświadczenia i wiedzy na temat używania tego urządzenia, o ile osoby te będą to robić pod nadzorem lub zgodnie z instrukcją bezpiecznego użytkowania urządzenia oraz ze zrozumieniem zagrożeń związanych z jego użytkowaniem. Dzieciom nie wolno bawić się tym urządzeniem. Konserwacja niepolegająca na czyszczeniu i odkamienianiu nie jest wymagana dla tego produktu. Dzieciom nie wolno przeprowadzać czyszczenia i konserwacji urządzenia. Nie dotykać gorących powierzchni. Podczas użytkowania urządzenie Perfect Prep zawiera gorącą wodę i parę. Aby uchronić się przed oparzeniem, należy trzymać dłonie z dala od otworu wylotowego. Używać w dobrze wentylowanym pomieszczeniu. Nie wolno używać urządzenia z uszkodzonym przewodem lub wtyczką, po awarii lub jakimkolwiek uszkodzeniu. Jeśli przewód zasilający jest uszkodzony, musi go wymienić wykwalifikowana osoba, aby uniknąć niebezpieczeństw. Jeśli uszkodzone jest nowe urządzenie, należy je zwrócić do producenta. Jeśli nie skończył się termin gwarancji, urządzenie należy wymienić w miejscu zakupu. Producent zostanie powiadomiony o problemie. Pytania? Prosimy odwiedzić naszą witrynę www.tommeetippee.com Urządzenia należy używać wyłącznie na płaskiej, żaroodpornej powierzchni. Nie przenosić urządzenia podczas jego użytkowania. Przewód nie powinien

zwisać poza krawędź blatu roboczego w kuchni ani dotykać gorących powierzchni. Z tyłu produktu znajduje się zwijarka przewodu, która umożliwia bezpieczną regulację jego długości. Zaleca się, aby przewód był jak najkrótszy. Nie wolno używać akcesoriów innych niż dołączone do urządzenia.

EN

IMPORTANT NOTES AND WARNINGS!

Please keep this document for future reference, as it contains important information.

This device is for domestic use only. Do not use it outdoors.

Before connecting the Perfect Prep device to the power supply for the first time, ensure that the voltage matches the power supply specifications by checking the label on the bottom of the device. Before turning on the device, make sure that water has been added. Do not immerse it in water. Doing so may cause a fire, electric shock, and personal injury. Do not submerge the cord, plug, or any other part of the device in water or other liquids. Improper use of the product may lead to fire, electric shock, and/or personal injury.

Children must not use this device. The device and its cord should be stored out of reach of children. This device may be used by people with physical, sensory, or mental limitations, or by individuals without experience or knowledge of how to use the device, provided that these individuals do so under supervision or in accordance with the safe usage instructions and with an understanding of the associated risks.

Children must not play with the device.

Maintenance other than cleaning and descaling is not required for this product. Children must not clean or maintain the device.

Do not touch hot surfaces. When in use, the Perfect Prep device contains hot water and steam. To avoid burns, keep hands away from the steam outlet. Use in a well-ventilated room.

Do not use the device if the cord or plug is damaged, after a malfunction, or if there is any other damage. If the power cord is damaged, it must be replaced by a qualified person to avoid hazards. If the new device is damaged, return it to the manufacturer. If the warranty has not expired, replace the device at the point of purchase. The manufacturer will be notified of the issue.

Questions? Please visit our website at www.tommeetippee.com.

The device should only be used on a flat, heat-resistant surface. Do not move the device while in use. The cord should not hang over the edge of the kitchen counter or touch hot surfaces. The device has a cord rewind feature on the back, which allows for safe adjustment of its length. It is recommended to keep the cord as short as possible. Do not use accessories other than those included with the device.

DE

WICHTIGE HINWEISE UND WARNUNGEN!

Bitte bewahren Sie dieses Dokument für zukünftige Referenzen auf, da es wichtige Informationen enthält.

Dieses Gerät ist nur für den Hausgebrauch vorgesehen. Verwenden Sie es nicht im Freien.

Bevor Sie das Perfect Prep-Gerät zum ersten Mal an die Stromversorgung anschließen, stellen Sie sicher, dass die Spannung mit den Spezifikationen der Stromversorgung übereinstimmt, indem Sie das Etikett auf der Unterseite des Geräts überprüfen. Vergewissern Sie sich vor dem Einschalten des Geräts, dass Wasser hinzugefügt wurde. Tauchen Sie das Gerät nicht in Wasser. Dies kann zu einem Brand, einem elektrischen Schlag und/oder Verletzungen führen. Tauchen Sie das Kabel, den Stecker oder andere Teile des Geräts nicht in Wasser oder andere Flüssigkeiten. Unsachgemäße Verwendung des Produkts kann zu Brand, elektrischem Schlag und/oder Verletzungen führen.

Kinder dürfen dieses Gerät nicht benutzen. Das Gerät und das Kabel sollten außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahrt werden. Dieses Gerät kann von Personen mit körperlichen, sensorischen oder geistigen Einschränkungen oder von Personen ohne Erfahrung oder Wissen zur sicheren Verwendung des Geräts verwendet werden, sofern diese unter Aufsicht oder gemäß den sicheren Gebrauchsanweisungen und mit einem Verständnis der damit verbundenen Risiken handeln.

Kinder dürfen nicht mit dem Gerät spielen.

Wartungsarbeiten, die über die Reinigung und Entkalkung hinausgehen, sind für dieses Produkt nicht erforderlich. Kinder dürfen das Gerät nicht reinigen oder warten.

Berühren Sie keine heißen Oberflächen. Während des Betriebs enthält das Perfect Prep-Gerät heißes Wasser und Dampf. Um Verbrennungen zu vermeiden, halten Sie die Hände vom Dampfaustritt fern. Verwenden Sie das Gerät in einem gut belüfteten Raum.

Verwenden Sie das Gerät nicht, wenn das Kabel oder der Stecker beschädigt sind, nach einem Defekt oder wenn es andere Schäden gibt. Wenn das Stromkabel beschädigt ist, muss es von einer qualifizierten Person ausgetauscht werden, um Gefahren zu vermeiden. Wenn das neue Gerät beschädigt ist, senden Sie es an den Hersteller zurück. Wenn die Garantie noch nicht abgelaufen ist, tauschen Sie das Gerät am Verkaufsort aus. Der Hersteller wird über das Problem informiert.

Fragen? Besuchen Sie bitte unsere Website unter www.tommeetippee.com.

Das Gerät sollte nur auf einer flachen, hitzebeständigen Oberfläche verwendet werden. Bewegen Sie das Gerät während des Betriebs nicht. Das Kabel sollte nicht über den Rand der Arbeitsplatte hängen oder mit heißen Oberflächen in Kontakt kommen. Das Gerät verfügt über eine Kabelaufwicklungsfunktion auf der Rückseite, die eine sichere Anpassung der Kabellänge ermöglicht. Es wird empfohlen, das Kabel so kurz wie möglich zu halten. Verwenden Sie keine Zubehörteile, die nicht im Lieferumfang des Geräts enthalten sind.